
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 4. maj 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 422
Vil ministeren kommentere fortrolig henvendelsen fra Lars Nørgaard, jf. BEU
alm. del – bilag 212.
Ministeren bedes i denne forbindelse redegøre for følgende:
– Det konkrete sagsforløb og årsagerne til den meget lange ventetid, samt

for, hvornår sagen kan forventes endeligt afgjort.
– Sagsbehandlingstiderne generelt ved Arbejdsmarkedets Erhvervssikring,

og herunder især for, hvilke overvejelser og initiativer det giver ministeren
anledning til, at man som borger efter en alvorlig arbejdsskade kan opleve
gang på gang at få sin sag udsat, så man konstant lever i uvished, og
f.eks. i foråret 2017 får besked om, at den sag, der er kørt siden 2013, nu
er udsat på ubestemt tid?”

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Orla Hav
(S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Orla.Hav@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted
formand

1/1

Beskæftigelsesudvalget 2016-17
BEU Alm.del  Spørgsmål 422
Offentligt


